
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Bedřicha Hrozného Lysá nad Labem 

ze dne 11. prosince 2023 

Termín: 11. 12. 2023 

Čas: 17:00 hod 

Místo: budova ZŠ BH, učebna č. 101 

Přítomni: 

PaedDr. Irena Jarešová – ředitelka školy 

Hana Foltýnová – členka ŠR za zřizovatele 

Vladislav Šplíchal – člen ŠR za zřizovatele  

Mgr. Karolína Salačová – členka ŠR za pedagogy 

Jana Pítová – člen ŠR za pedagogy 

Ing. Eva Svobodová, Ph.D. – členka ŠR za oprávněné osoby  

Mgr. Jitka Helmichová – členka ŠR za oprávněné osoby 

 

Nepřítomni: 

 

Průběh jednání: 

1. Uvítání přítomných členů školské rady pro volební období 2023 – 2026 

zástupci rodičů: paní Mgr. Jitka Helmichová, paní Ing. Eva Svobodová, Ph.D. 

zástupci města: paní Hana Foltýnová, pan Vladislav Šplíchal 

zástupci školy: paní Mgr. Karolína Salačová, paní Jana Pítová 

2. Volba předsedy ŠR – návrh: Ing. Eva Svobodová, Ph.D., zvolena přítomnými členy (5 

hlasů, 1 se zdržel) 

3. Volba zapisovatele ŠR – návrh: Hana Foltýnová, zvolena přítomnými členy (5 hlasů, 1 se 

zdržel) 

4. Stanovení jednacího řádu školské rady – diskuse nad návrhem „Jednacího řádu Školské 

rady při Základní škole Bedřicha Hrozného Lysá nad Labem“. Jednací řád byl po 

důkladném prostudování schválen všemi přítomnými členy (6 hlasů) s účinností od 12. 

prosince 2023 

5. Různé:  

- Informace paní ředitelky o organizaci školy v přírodě pro 1. stupeň žáků a o lyžařském 

kurzu pro 8. třídy  

- Dotaz pana Šplíchala na možnost výběru 2. cizího jazyka jako např. španělštiny či 

francouzštiny – prověřit zájem žáků od 6. třídy – v případě zájmu se pokusit zajistit 

pedagoga a podle počtu zájemců přizpůsobit formu / organizaci:  

a) Vyučovací předmět s potřebnou úpravou ŠVP ZV „Bedříšek“ 

b) Zájmový kroužek organizovaný školou 



c) Zájmový kroužek organizovaný na škole ve spolupráci se SVČ Lysá nad Labem  

- V rámci bezpečnosti přechodů pro chodce prověřit možnost bezpečného přecházení 

především dětí na nejfrekventovanějších místech (Okrsek, kino …) 

- Na dotaz paní Helmichové ohledně výměny rozvodů v areálu školy v důsledku 

hygieny ubezpečila paní ředitelka Jarešová, že jsou rozvody vyměněny  

- Na dotaz ohledně investice dalších herních prvků na zahradu školy paní ředitelka 

Jarešová sdělila, že je bohužel problém s prostorem a stávající herní prvky jsou 

prozatím vyhovující  

- Zástupci rodičů informovali o těžké manipulaci sešlápnutí vody z hlediska hygieny 

rukou v mobilní toaletě na zahradě školy – nutné prověření funkčnosti a zajištění lehčí 

manipulace   

- Pan Šplíchal informoval o celkové revitalizaci areálu v Čechově ulici, který by měl 

spadat pod Středisko volného času – plán do budoucna např. konání příměstských 

táborů  

d) Příští jednání školské rady se uskuteční dne 11. března 2024 od 17:00 hodin 

 

Přílohy:  

Příloha č. 1 Jednací řád Školské rady při Základní škole Bedřicha Hrozného Lysá nad Labem  

Příloha č. 2 - § 167 a § 168 zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon 

 

 

Zapsala: Hana Foltýnová 

 


